

# 英語短片比賽參賽辦法 Rules of the English Short Video Contest

## 參賽方式： Rules:

1. 採分組競賽，1 組要有 2 人以上。

This is a **group** contest and each group must consist of at least **2** members.

2. 短片內容以須以全英文呈現，旁白、對話、敘述、字幕須達 400 字。

Video should be presented in English, and the total words used in voice-over, conversation, narration, and subtitles must reach 400 English words.

3. 內容需與如何讓亞大更加國際化或如何與國際人士交流相關，並融入各組創意，拍攝剪輯成一段 4-6 分鐘左右的影片。

The content should relate to the subjects **Global Issues & Cultural Awareness**, and combine your creativity into your 4 to 6 minute video.

4. 短片呈現方式不拘，可加入小故事、笑話、自身經歷或是自行創作。

You can refer to true stories, jokes or personal experience in the video.

5. 影片中不得有看劇本或是講稿的行為出現。

You cannot read scripts or notes in the video.

6. 請注意影片上傳與報名繳交時間，超過截止時間不受理報名。

Registration and video uploading ends on 6/3, late entry will not be accepted.

7. 影片會上傳至語發中心及革新計劃 Facebook 粉絲專頁，參賽者也可將影片分享至自己網頁，以按讚人數(6/13 中午截止)決定最佳人氣獎。

Your video will be uploaded to CLTR & MOE project Facebook pages, and you can also share it on your Facebook page. The “Most Popular short video” winner will be decided by the total number of “Likes” your video gets by June 3rd, noon (12:00).

## 報名步驟： How to register:

1. 參賽組別自行拍攝並製作影片並以英語文說明介紹，長度為 4~6 分鐘，形式不拘。

Each group makes its own video introducing its chosen subject in English, the video length should be between 4 to 6 minutes.

2. 影片一律上傳至 Youtube，自訂題目，隱私權設為公開。

Name your video, upload it to Youtube, and set it as a “**Public**” video.

3. 影片說明處請加入「亞洲大學 104 學年英語短片比賽」。

Please include the phrase 「亞洲大學 104 學年英語短片比賽」 in your video description.

4. 點選線上報名網址連結(<http://goo.gl/forms/NKqHfTMZF9>)，填寫資料，並貼上參賽影片連結。

Fill out the online registration form (<http://goo.gl/forms/NKqHfTMZF9>), remember to include your Youtube video link.

\*注意：欲參賽之組別請參考公布於語發中心或計畫網頁的「短片製作注意事項」，或親自到 M204 語文教學研究發展中心/M201 國際語文走廊索取資訊。

**\*Note: Every group must consult the “reminders on creating video” posted on CLTR & MOE websites, or take a hard copy of the reminders at CLTR office @ M204 or the Language Corridor @ M201 before submitting its video.**